



A Better Future for all Malaysians



## Simpanan Adalah Baik. Tetapi Adakah Ia Cukup?

Simpanan wang mencipta peluang, sementara pelaburan adalah salah satu cara untuk gunakan peluang untuk potensi mencipta kekayaan.

Bolehkah ia mengalahkannya inflasi?



1

Untuk mengekalkan taraf hidup anda, anda perlu membuat wang anda berkembang pada kadar yang sama atau lebih tinggi daripada kadar inflasi.

Melabur adalah satu cara untuk menggunakan beberapa simpanan anda untuk membeli perkara-perkara yang mungkin meningkatkan nilai, seperti saham, harta, bon atau amanah saham, dengan tujuan untuk melindungi nilai anda dan mengembangkannya.



Matlamat kewangan yang sama: menjalani kehidupan yang selesa dari segi kewangan, berupaya menyara orang tersayang, dan mempunyai pendapatan persaraan yang stabil. Pelaburan boleh membantu anda merancang secara sistematik ke arah matlamat ini.

Setiap orang mempunyai profil pelabur yang berbeza dengan matlamat dan keperluan yang berlainan. Keselamatan modal, pendapatan, umur dan kuasa pegangan adalah beberapa faktor yang perlu dipertimbangkan.

- Jika anda berusia 55 tahun dan menghampiri persaraan, anda mungkin mengambil langkah berhati-hati dengan pelaburan berisiko rendah seperti unit amanah atau bon.
- Jika anda berusia 25 tahun dan menyimpan wang untuk rumah pertama atau perkahwinan anda, anda mampu mempertimbangkan pelaburan berisiko tinggi seperti saham. Sebagai seorang muda, anda mempunyai tempoh masa lebih panjang yang membolehkan anda menunggang tinggi dan rendah pasaran.

2



**Bolehkah ia membantu anda mencapai matlamat anda?**

**Bolehkah ia kurangkan risiko?**



3

Para pelabur digalakkan untuk menyebarkan pelaburan mereka di antara kelas aset yang berbeza seperti saham, unit amanah, bon, industri dan juga geografi. Peruntukan aset perlu dikaji semula secara berkala apabila pelabur melalui pelbagai peringkat.

Walaupun mempelbagaikan portfolio pelaburan anda tidak melindungi anda daripada kerugian, ia merupakan komponen penting untuk mencapai matlamat kewangan jangka panjang anda sambil mengurangkan risiko.



Dengan pelaburan, anda dapat memilih kadar yang sesuai dengan anda, bergantung pada selera risiko anda. Dengan kuasa bunga kompaun, bermula awal dapat membuat semua perbezaan.

Tiada satu strategi pelaburan yang boleh menjamin kejayaan. Tapi kaedah yang seimbang antara simpanan and pelaburan boleh membantu mengurangkan risiko dan mencapai matlamat kewangan anda.

4



**Adakah ia  
memberikan  
pulangan  
tinggi?**

Jika anda ingin mengetahui lebih banyak cara untuk DuitSmart dan mendapatkan kesihatan kewangan yang lebih baik, sila layari [www.hlb.com.my/duitsmart](http://www.hlb.com.my/duitsmart)

Artikel ini dibawa kepada anda daripada Hong Leong Bank dengan kerjasama iMoney.my

Jika anda sudah bersedia untuk memikul lebih banyak tanggungjawab kewangan, inilah caranya bagaimana anda boleh membuat persediaan untuk [membeli rumah impian anda](#).

*Disclaimer: This content is for informational purposes and use only. It does not constitute and is not intended as financial or investment advice. You are encouraged to consult with competent accounting, financial or investment professionals based on your specific circumstances and needs before making any financial or investment decisions. We do not make any warranties as to accuracy or completeness of this information, do not endorse any third-party companies, products, or services described here, and take no liability for your use of this information. Figures and pictures, where used, are for illustration and explanation purposes only.*